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ZADEVA: Odgovori na vprašanja svetnikov 
 
PRAVNE PODLAGE:  

• Statut Občine Makole (Uradno glasilo slovenskih občin 2/2007) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
POROČEVALEC: Igor Erker 
 
 



 
 

900-8-2013-8- k točki 10   - odgovori na vprašanja občinskih svetnikov.doc Stran 2/3  

ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV Z 17. REDNE SEJE OS (18.06.2013) 
 
1. MILAN KODRIČ, MARJAN DOVAR 
Vprašanje: Javna razsvetljava 
Odgovor:  
V skladu z dogovorom na zadnji seji se bodo v letošnjem letu pripravili temelji za javno razvetljavo v 
Mostečno-Gaj in Makole – Stodrež. 
 
 
2. MILAN KODRIČ 
Vprašanje:  Nosilec plastičnih posod 
Odgovor:  
V okviru režijskega obrata smo izvedli več manjših vzdrževalnih del na mrliški vežici, nabavljene so bile nove 
posode za zalivanje, predvidena pa je tudi še izdelava nosilca plastični posod. 
 
 
3. MILAN KODRIČ 
Vprašanje: Čiščenje peska na cestišču ob pločnikih 
Odgovor: 
 
Z čiščenjem tega peska je prišlo do zamika, saj se je koncesionarju pokvaril stroj, ki ga imajo namenjenega 
za takšna popravila, nato so ta pesek očistili ročno. Pri tem je občinska uprava opazila, da čiščenje na 
nekaterih odsekih ni bilo kvalitetno opravljeno, zato smo koncesionarja pozvali, da stanje uredi. 
 
 
4. ZDRAVKO KROŠL 
Vprašanje:  Košnja trave ob javnih poteh 
Odgovor:  
Prva košnja trave se je precej zavlekla, na kar smo opozorili koncesionarja. Druga košnja trave je še v teku. 
 
 
5. ZDRAVKO KROŠL 
Vprašanje:  Čiščenje jarkov in jaškov 
Odgovor:  
Za čiščenje jarkov opozarjamo Cestno podjetje Ptuj. Jarke na katere so bili opozorjeni, so sčistili. Obcestne 
jaške čisti pregledniška služba.  
 
 
6. ZDRAVKO KROŠL 
Vprašanje: OPPN Pečke 
Odgovor:  
Osnutek OPPN Pečke je bil poslan Nosilcem urejanja prostora, da podajo svoje smernice, ki so tudi prispele. 
Glede na  prispele smernice zdelava presoje vplivov na okolje ne bo potrebna, najbolj problematična pa je 
smernica Direkcije RS za ceste po kateri bo treba celotno območje OPPN  priključiti na regionalno cesto 
preko skupnega priključka, čemur pa kot smo ugotovili pri pripravi osnutka močno nasprotujejo lastniki 
zemljišč. 
 
 
7. MARJAN GORČENKO 
Vprašanje: Zemlja in pesek na avtobusni postaji v Pečke 
Odgovor:  
Zemlja in pesek sta bila odstranjena 
 
 
8. MILAN KODRIČ 
 
Vprašanje: Smerna tabla za hišne številke Savinsko 20, 21, 22, 22a 
Odgovor:  
Smerna tabla je postavljena. 
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9.  ZDRAVKO KROŠL 
Vprašanje: Asfaltiranje trikotnika pri Gajšt Jože 
Odgovor:  
Asfaltiranje se bo izvedlo v septembru v okviru drugih asfaltiranj na območju naše občine. 
 
 
10. ŠTEFKA SKLEDAR 
Vprašanje:  Forma Viva 
Odgovor:  
Prireditve 11. simpozija Forma Viva Makole se bo odvijale v različnih krajih občine Makole. 
 
 
11. MARJAN DOVAR 
Vprašanje:  Vzdrževanje okolice skulptur Forma vive 
Odgovor:  
Okolico skulptur Forma Vive urejamo v okviru režijskega obrata v sodelovanju z nekaterimi občani. 

 
12. MARJAN DOVAR 
Vprašanje:  Optična povezava 
Odgovor:  
Trenutno na ravni države ni nobenega razpisa, ki bi sofinanciral vzpostavitev širokopasovnih internetnih 
povezav, prav tako pa trenutno ni izkazanega interesa zasebnih operaterjev, da bi vzpostavili širokopasovno 
omrežje na območju naše občine. 

 
13. MARJAN DOVAR 
Vprašanje:  Čiščenje okoli Munga 
Odgovor:  
Zadevo rešuje Medobčinski inšpektorat in redarstvo. 

 
 


